
P/D: 8/3/8//2020 

 

Zápis  č.  8 

z jednání OV Nevšová  dne  3. 8. 2020 
 

 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 20:00 

Počet přítomných členů: 5 

Omluvení členové: 4 

Neomluvení členové: - 

Osoby přizvané na jednání OV: 
Ing. Pavel Hrbáček, MUDr. Monika Bartíková, Ing. 

Milan Bartík 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster  

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

  

Schválený program jednání: 

 

• Informace investičního oddělení 

• Aktuální informace 

• Nové body, jednání s ŘSZK 

• Dlouhodobé záměry 

• Ostatní, diskuze 

• Závěr 

 

I. Osadní výbor bere na vědomí: 

 

1. Informace investičního oddělení 

- Všechny investiční akce běží dle Zápisu č.7 ze dne 7. 7. 2020 

- Přípojka SDH  a parčíku ve středu obce – zaplaceno EONu 

- Střed obce - nová komunikace k mostu  a dále na rozcestí 

- Most u č.p.100 – nová žádost na město na zahájení Územního řízení  

- Kanalizace – domy ke sportovnímu areálu, projekt 

 

2. Informace předsedy OV Bronislava Münstera, kontrola úkolů ze dne 7. 7. 

- Pojednávání žádosti o vyjádření k připravovaným stavebním 

úpravám na sousedícím obecním pozemku - parcela č. 4335/8.101/4 a 4317 

- – Kozice – prohlídka kanalizační šachty obecními pracovníky a její vyčištění 

- Žádost pořadatelů o průjezd historických motocyklů přes katastr obce Nevšová 

- Žádost č.p.74 o vydláždění pozemku 

- Informace k postupu zhotovení „ betlému“ (p.Medvědová) - jsou vyřezány postavy, 

probíhá jejich malování  

- Konvektomat na KD je po prohlídce pracovníky SEVEZy funkční - je třeba řešit 

přípojku vody a odpad, dohoda s p. M.Andersem o provedení přípojky, je třeba ještě 

upřesnit umístění všech spotřebičů v kuchyni KD  

- Oprava prvků v MŠ - nátěr prvků – dodávka barev 

- Info k výrobě orientační tabule u č.p.100 - dodány podklady reklamní agentuře pro 

návrh textu a fotografie – Ing. P.Hrbáček 

 



- Školní zahrada – dům s integrovanými byty – řešení podzim 2020/jaro 2021 

- Poškození fasády na MŠ + vyplavení altánu v MŠ 

- Nové kontejnery na horním konci obce - nelze řešit 

- Oprava odpočivadla na cyklostezce směrem na Luhačovice 

- Žádost na dopravní zrcadlo za obchodem 

- Dopis na Město, Městskou policii a Policii ČR – parkování vozidel na chodníku na od 

č.p. 154 směrem z obce 

- Stížnosti občanů v rámci přívalového deště dne 24.7. 2020: úvoz k  

 potůček za bytovými domy č.p. 156-157  

 

3.  Informace k rekonstrukci komunikace – střed obce – ŘSZK  

- Finanční pomoc města, bude projednáno RM a zastupitelstvem města - řešení nového 

rozpočtu obce s Ing. Lysáčkem – zpracovat podklady do rady a zastupitelstva, 

- Předpokládané zahájení prací je září-říjen 2020 - protažení rekonstrukce vozovky až k 

rozcestí 

- Schůzka s Ing.Malým / ŘSZK/ - řešení opravy mostů na komunikaci 

 

 

Dlouhodobé záměry 

 

- Solár Drahanec – povolení podzim 2020, řešení jaro 2021 

- Zaplacena záloha Eonu na zřízení přípojky do parčíku před č.p.51 vč. přípojky na 

sportovní areál 

- Oprava parapetů v DS - úkol trvá, – podzim 2020 

- Nákup ozvučovací techniky: p.Masař - budeme řešit v případě volných financí 

- Traktor po obec RBK- řešíme novou dotaci z Evropských fondů - podání srpen 

- Výsadba ovocných stromků v katastru obce v rámci rozpočtu na r.2020 – podzim 2020 

- Projekt na vpusť u domu - řeší , na schůzce dodán 

projekt a rozpočet, řešit 2021  

- Zřízení lavičky u nového kříže – úkol trvá 

- Pořízení digestoře v kuchyni KD – rozpočet, zatím neřešíme 

- Posunutí dopravní značky na cyklostezce nad ulicí Čtvrtě 

- Nová hlína v enviromentální učebně MŠ – jaro 2021 ¨ 

- Rozhlas v obci  – projekt města  

 

 

II.  Osadní výbor žádá vedení města Slavičína o: 

 

a) finanční pomoc města - projednání RM a zastupitelstvem města o finan. pomoci OV  

na základě předložení rozpočtu Úpravy komunikace pod kaplí a rozpočtu nutných 

výdajů OV do konce r. 2020 

b) zařazení bodu výše do nejbližší RM a ZM k projednání a schválení 

c) písemné vyjádření Města k žádosti  k současnému stavu a 

k připravovaným úpravám v návaznosti na další řešení průjezdu „Kozice“ 

d) zaslání projektu výsadby ovocných stromů na katastru Nevšové (hlavně druhovost a  

rozmístění) 

 



 

III.  Usnesení  

 

Usnesení 1/OsVN 8/20   

Osadní výbor souhlasí s průjezdem historických motocyklů po červené turistické značce v Kú 

Nevšová dne 19. 9. 2020 v rámci akcese stopě zlínské šestidenní za dodržení uvedených 

pravidel 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN 8/20   

Osadní výbor  bere na vědomí informace o stavbě plotu a návaznosti na 

další akce a úpravy v prostoru „Kozice“ 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Usnesení 3/OsVN 8/20   

Osadní výbor souhlasí s požadavkem č.p.74 s vydlážděním části pozemku dle 

přiložené dokumentace 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

 

Termín další řádné schůze 7. 9. 2020 v 17.00 

 

               

Bronislav Münster 

                  předseda OV Nevšová  

 

Zapsala: Naďa Zemánková 

 

-  

 

          

 

 

 


